
FAU-møte Stenbråten skole 

Referat 

Dato: Tirsdag 28.11.23 

Tid: 19.00-20.30 

Sted: Stenbråten skole, Personalrommet 

Referent Gunnhild Aas Strand 

Tilstede: Rektor Kjetil Syvderud 
FAU-representanter 1.-7. trinn 

 

 

 

1 Info og saker fra rektor Kjetil 

- Adventstradisjoner. Det er straks advent og mange tradisjoner, 

konserter, forestillinger og samlinger venter. Rektor gleder seg til det og 

tenker ikke å endre på disse. 

- Lekser er tema på plangruppa til uka. Teamene har diskutert dette. 

Skal utarbeide felles ukeplaner og føringer for lekser. Det skal være 

gjenkjennelig gjennom skoleløpet. 

-  Skolen jobber med fagplaner.  De skal fordele kompetansemål, se på 

vurderingspraksis og hva man faktisk gjør i klassene. Lekser og ukeplaner 

skal veves inn i dette. Målet er at dette er tilgjengelig for foreldrene ved 

skolestart. 

- Læremidler. Det er stor usikkerhet blant foreldrene om hvilke 

læremidler skolen har. Blir sannsynligvis en workshop til våren. 5.trinn har 

etterspurt lærebøker. Dette henger sammen med fagplaner, økonomi, 

lærernes tanker og fremtidige planer. Uansett kan man vise hva man har 

nå. Det trengs mer bøker, men tar kanskje mer enn et år å fylle behovet. 

- Ipad-tastatur. Dette har blitt etterspurt. Skolen vurderer om noen trinn 

skal ha PC. En iPad holder ikke 1.-7.klasse. Noen elever med spesielle 

behov, f.eks dysleksi, får PC . 

- Overordnet mål: Mer helhetlig på trinn, heller enn klasse. Det må bli 

likt i klassene, f.eks om «annerledes» aktiviteter. Det skal ikke spille noen 

rolle hvilken klasse du går i. Samtidig må pedagogene ha rammer de kan 

virke i, hvor de får brukt sine styrker.  

- Det har vært veldig mye fravær i høst. Er sånn på andre skoler også. 

- Spm om hvem som er leder på AKS, det er rektor. AKS skal støtte opp 

om det som skjer i skolen. Det er brukerundersøkelse om AKS nå, så 

viktig at foreldrene svarer på undersøkelsen. 

- Ny strategisk plan er under utarbeidelse. Den godkjennes i Driftsstyret 

i januar. Lesing oppover i klassene må settes mer i system. «Veiledet 

lesing» brukes i noen klasser og være aktuelt for alle. Det fins flere 

metoder. 



 - Spm: Er lek diskutert inn i strategisk plan? Svar: Det er flere som er 

opptatt av lek på skolen. Det tas med i diskusjonene. 

 

2 Referat og innkalling er godkjent 

 

3 Runde rundt bordet. FAU-representantene sitter trinnvis. Status 

klasse- og trinntreff 

- Reflekskveld på 1.trinn ble knall! Bra med perm! (Kommentar fra 

referent: Denne permen fins på kontoret og blir passet godt på! Der fins 

også naturstien for 2.trinnstreffet.) 

- Natursti på 2.trinn ble bra. Naturstien er i permen. 

- 3.trinn har hatt karnevalssamling. 

- 4.trinnsfesten Halloween ble bra. 

- 5.trinn Vintertreff 

- 6.trinn Spillkveld. 

- 7.trinn har hatt spillkveld. 

 

4 Info fra møte med rektor og KLMS-samarbeid 

- Bjørg og Steinar har hatt møte med rektor. Vanskelig å få fullverdig liste 
over FAU til første møte. Systemet fungerer ikke. Det må rapporteres fra 

foreldremøtene. 
- FAU-skap er et ønske. Det skal skolen se på.  

- Sluttrapporten til Sparebankstiftelsen er godkjent. AKS-kjøkkenet og noe 
hos kokken Mia er oppgradert. Det må gjerne søkes igjen. Mia ønsker ny 

ovn. 

- Foreldrenes fb-side, denne er ikke FAU sin. Bjørg er administrator, men 
Anne-Silje Voll står også som administrator. Kun foreldre på skolen skal 

være i gruppa. 
- Inntekter til FAU. Gratisprinsippet gjelder barna, man kan selge til 

foreldrene. 
 

KLMS-møte(Samarbeid mellom Klemetsrud skole, Lofsrud skole, 
Mortensrud skole og Stenbråten skole) : 

- alle FAU var representert. Utekontakt, dagravner ++ var med. 
Natteravnene fikk skryt! 6., 7. og 1.trinn har gått. Vi går 19-21. 2.trinn 

skal neste fredag. Ønske om at man ringer utekontakten når man er ute 
og går. OBS på gangen ned mot MASK. 

- Samarbeidet mellom skolene er viktig også mtp at de tre barneskolene 
møtes på ungdomsskolen. 

- Ønske om flere dagravner. De er veldig få nå. 

- Info fra skolene må ut på flere språk. 
- Bruk gjerne også borettslagssidene osv til å engasjere folk til å komme 

seg ut. 
- Fra ungdomsskolen; bra miljø der. Kan være tøft å begynne helt ny, 

dersom man ikke kjenner noen. Bra med ettermiddagsaktiviteter; 
samarbeid med MASK og KIL. Litt vanskelig å få natteravner. 



Tips: Bruke biblioteket for å rekruttere folk til natteravner/ dagravner. 
 

 

 
 

5 FAU-styret 2024 
Følgende ble valgt inn for 2024: 

 
FAU-leder valgt (2år): Steinar Krey Voll 

Vara til styret (1år): Gunnhild Aas Strand  
Revisor (1år): Kari Røte  

 
Protokollvitne 1: Eva Morello 

Protokollvitne 2: Trine Dybedahl 
 

Stadfesting Prokura: FAU-leder og kasserer (Rune Jordet) 
 

6 Valg av to SMU-representanter 

Steinar Krey Voll (Vara Inger-Olaug Nordstad) 
Lahbiba Bouhania og Anette Torsøe.  

Disse tre finner ut av hvem som skal gå. 
 

7 Status Natteravn 
Instruks ligger i permen i Mangfoldshuset. Tips: Kanskje dette kan  bli 

digitalt?  
Man skal IKKE oppsøke og dermed stigmatisere ungdommer som er ute 

på kveldstid. Man skal være en trygg og synlig voksen ute. Ser man noe 
skal man ringe ansvarlige.  

Fritisklubben får nye lokaler der testsenteret var under Covid. 
 

8 Status komitearbeid: Felles foreldremøte 
Chat er oppretta. Tirsdag virker å være en aktuell dag. Man kan selge 

noe, siden barna ikke er der. 

Tema: nettvett, mobbing, politiet, klassemiljø osv. Ikke konkludert ennå. 
Dato eller uke: Tirsdag 16.april 

 

9 Eventuelt 
- vi savner årshjulet over det som skjer på skolen. 

- Neste møte 16.januar, 5.mars og 4.juni. Lurt å velge nye FAU-kontakter 
før sommeren. 

- Spm om mobil og SoMe, ta det gjerne på foreldremøte. Vanskelig å ha 
helt klare rammer og grenser som alle holder. 

 
 

Protokollvitner 

 
 



 
 

 

 
 

_________________________________  
 ____________________________ 

Eva Morello                                                        Trine Dybedahl 


